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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het verzaken van de acceptatieplicht door verzekeraars 
(ingezonden 2 september 2010). 

Vraag 1
Wist u van het onderzoek van de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) naar 
verzekeraars, waarvan zij vermoedt dat ze in 2009 zich niet gehouden hebben 
aan de acceptatieplicht in de Zorgverzekeringswet (Zvw)? Kunt u uw 
antwoord toelichten?1 

Vraag 2
Erkent u dat de acceptatieplicht een cruciaal onderdeel is van de Zorgverzeke-
ringswet? 

Vraag 3
Welke verzekeraars worden onderzocht? Deelt u de mening dat verzekeraars 
die de acceptatieplicht schenden met naam en toenaam genoemd dienen te 
worden? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Erkent u dat het goed is wanneer de NZa niet alleen onderzoekt wie de 
acceptatieplicht hebben genegeerd, maar ook wat de motieven zijn van het 
schenden van de acceptatieplicht? Zo ja, gaat de NZa dit ook onderzoeken? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid (te laten) onderzoeken of het zo is dat het systeem voor 
risicoverevening niet goed werkt en dat zorgverzekeraars daarom sommige 
risicoverzekerden mijden? Zo ja, wanneer ontvangt de Kamer de uitkomst 
hiervan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid (te laten) onderzoeken of het zo is dat de maatregelen 
genomen zijn om wanbetaling tegen te gaan onvoldoende zijn voor de 
zorgverzekeraar? Zo ja, wanneer ontvangt de Kamer de uitkomst hiervan? Zo 
nee, waarom niet? 

1 http://www.skipr.nl/actueel/nza-onderzoekt-verzaken-acceptatieplicht-verzekeraar-65956.html
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Vraag 7
Is bekend om hoeveel mensen het gaat die door het schenden van de 
acceptatieplicht niet bij een verzekeraar terecht konden? Zijn deze mensen 
uiteindelijk wel ergens aangenomen, of zitten zij nog zonder verzekering? 

Vraag 8
In welke mate is de groep die geweigerd wordt overeenkomstig aan de 
groepen die onverzekerd zijn? Zit hier een verband? 

Vraag 9
Bent u van mening dat het niet naleven van de acceptatieplicht door 
verzekeraars een reden moet zijn voor het kwijtschelden van de boete 
wegens het onverzekerd zijn? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 10
Wat gaat u doen met de uitkomsten van het onderzoek van de NZa? Welke 
sancties gaat u de verzekeraars opleggen die zich niet gehouden hebben aan 
de acceptatieplicht?
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